



(Circular 44/2024)

تعميم رقم (2024/44)

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Subject: The Quarterly Revision of Free Float and Capping Factors of MSX Indices Constituents

الموضوع: المراجعة ربع السنوية لمعامل الأسهم الحرة ومعامل التحديد لعينة مؤشرات بورصة مسقط

Kindly be informed that the revision and adjustment of free float and capping factors for MSX30 index, MSX Total Return indices & Sectorial indices (Financial, Services, and Industrial), have been done after the trading session on Tuesday 31/12/2024. The new weights will be effective as from Wednesday 01/01/2025.

يرجى العلم أن بورصة مسقط قد قامت بمراجعة وتعديل معامل الأسهم الحرة ومعامل التحديد لعينة مؤشر بورصة مسقط 30، مؤشرات العائد الكلي، والمؤشرات القطاعية (المالي، الخدمات، والصناعي)، وذلك بعد نهاية تداول يوم الثلاثاء 2024/12/31 م، وسيتم العمل بالأوزان الجديدة اعتباراً من يوم الأربعاء الموافق 2025/01/01 م.

For more details on the new weights, please refer to MSX website.

ولمزيد من المعلومات عن الأوزان الجديدة، يرجى الرجوع إلى الموقع الإلكتروني لبورصة مسقط.

Haitham Salim Al Salmi
Chief Executive Officer

هيثم بن سالم السالمي
الرئيس التنفيذي

بورصة مسقط
MUSCAT STOCK EXCHANGE
دائرة العمليات
Operations Department



Issued: 29 Jumada al-thani 1446 H
Corresponding to: 31 December 2024 2024

صدر في: 29 جمادى الثاني 1446 هـ
الموافق: 31 ديسمبر 2024 م